
Protokół nr 4 z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 
Rady Gminy Cewice 

z dnia 22.01.2019 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Marzena Reclaf - przewodnicząca komisji. 

2. Herbert Rosin - wiceprzewodniczący komisji 

3. Maria Bachan - członek komisji 

4. Wiesław Keller - członek komisji 

5. Mariola Szyca - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Jerzy Bańka - Wójt Gminy Cewice 

Komisja Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Gminy Cewice 

Zarząd Stowarzyszenia „Rozwój Bukowiny" i goście wg załączonej do protokołu listy 
obecności. 

Przedmiotem spotkania była dyskusja na temat dokończenia budowy klatki schodowej 
w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Bukowinie. 

Prezes Stowarzyszenia „Rozwój Bukowiny" Pan Andrzej Cyman przedstawił sytuację szkoły 
w latach 2015-2018 m.in. podając liczbę uczniów, zakres wykonanych remontów oraz 
wskazał potrzeby tejże placówki. 

Wójt Gminy przedstawił aktualną sytuację finansową Gminy Cewice. 

Dyskutowano nad możliwościami finansowymi dokończenia budowy tejże klatki. Biorąc pod 
uwagę trudną sytuację finansową Gminy Cewice stwierdzono, iż wskazanym jest ubieganie 
się o środki zewnętrzne mające na celu dofinansowanie powyższego zadania. W związku 
z tym zaplanowano kolejne spotkanie mające na celu określenie, kto może być beneficjentem 
i jakie są realne możliwości pozyskania tych środków na ww. zadanie. 

Po zakończonym spotkaniu Komisja Budżetu i Rozwoju zaopiniowała pismo Starosty 
Powiatu Lęborskiego w sprawie wsparcia finansowego „Przebudowy drogi powiatowej 
nr 1336G odcinek od skrzyżowania z drogą powiatową nr 1330G do m. Dziechno". W ww. 
sprawie komisja jednogłośnie podtrzymała decyzję Rady Gminy Cewice podjętą na sesji 
w dniu 28 grudnia 2018 r. o dofinansowaniu tego zadania w kwocie 200 000 zł. 



Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Rozwoju 

Marzena Reclaf 


